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09.02.2023.

      

  

Prilikom radnog sastanka Vlade Bosansko-podrinjskog kantona Goražde sa predstavnicima
Privredne i Obrtničke komore, Udruženja poslodavaca BPK, Turističke organizacije i  Udruženja
„Stari zanati“ razgovarano je o brojnim otvorenim pitanjima i problemima iz ugla svih udruženja 
i organizacija koje djeluju pod okriljem Biznis centra  i u tom kontekstu, ekonomske perspektive
ovog područja.

      

Razgovarano je o realizaciji projekata u brojnim oblastima i potrebi pronalaska konkretnih
rješenja.
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  „ Razgovarali smo  o otvorenim pitanjima i projektima koji se mogu realizovati. Znamo da imapuno problema koje smo predočili, ali i razgovarali o mogućim rješenjima. Nadamo se boljojsaradnji i ono što smo dogovorili da se više puta sastajemo kako bismo ih zajedno rješavali“ –izjavio je premijer BPK Goražde Edin Ćulov.  Predstavljene su brojne ideje i projekti za koje se očekuje konkretna podrška a u cilju da senegativni pokazatelji konačno promijene na bolje u oblasti obrta i poduzetništva, radu udruženjai komora, turističke ponude, privrede i ekonomije u cjelini.  „ Ono što je  primjetno a to znaju i građani BPK,  da nismo jedinstveni, ne govorim o samo opolitici već o načinu rada i života na ovim prostorima.  Mi moramo zajedno djelovati , međutimljudi u istim djelatnostima, počev od same poljoprivrede nisu jedinstveni. Moramo zajedno raditii predlagati daljnje planove i programe“ – kazao je Ćulov.  

 2 / 4



Posjetom Biznis centru u Goraždu, novimenovana Vlada BPK Goražde okončala ciklus posjeta privrednim subjektima s prostora BPK Goražde

  Svi prisutni na radnom sastanku istakli su kako su svjesni nagomilanih problema te da jepotrebno hitno djelovati kako bi se poboljšali uslovi za privređivanje i zadržavanje ljudi naprostoru BPK Goražde.  Iz Udruženja poslodavaca BPK Goražde predočili su, takođe, svoje planove i očekivanja odVlade BPK u smislu unaprjeđenja poslovnog ambijenta i rasterećenja privrede.  
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  „ Raznih tema smo se dotakli, jer svako udruženje je željelo predstaviti  svoja viđenja i problemes kojima su se do sada suočavali i kako dalje nastaviti svoj rad. Mi kao udruženje moramo imatiusku saradnju s određenim ministarstvima – privrede, finansija, obrazovanja i premijerom, a onošto je potrebno goraždanskoj privredi je hitno rasterećenje fiskalnih i parafiskalnih nameta.  Mismo već reagovali preko UP FBiH što je za taj nivo, ali što se tiče kantonalnog nivoa očekujemoda se i ovdje djeluje i već ranije smo vlastima dostavili  da su potrebne izmjene zakona što setiče sudskih taksi, administrativnih taksi, Zakona o šumama i slično, jer sve je to nakantonalnom nivou i može da se djeluje. Niko nas ne sprječava da zajedno dogovorimo  kakosmanjiti ili ukinuti neke namete“ – kazala je predsjednica Udruženja poslodavaca BPK GoraždeŠejla Bojadžija.  Najavljeno je da će sastanci poput današnjeg biti intenzivirani u narednom periodu.  
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